
Protokół Nr XXIX/2017
z XXIX sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 7 lutego 2017 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 17:00 otworzyła XXIX sega
Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. Oświadczyła, że zgodnie
z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pmszkowie, przy
ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Ad. 3
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

:E2QponowaDy porządek obrad.
1. otwarcie XXIX sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXVlll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-308/17/.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania

finansowego SPZ ZOZ w Pruszkowie za 2016 r. /BRZ-309/17/.
7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły l stopnia i włączenia jej

do Zespołu Szkół im. FridQofa Nansena w Piastowie /BRZ-310/17/.
8. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych

i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą -- Prawo
oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych.
/BRZ-311/17/.

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego
na 2017 rok /BRZ-313/17/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komigi Rewizyjnej Rady
Powiatu Pruszkowskiego na 2017 rok /BRZ-314/17/.

ll. Informacja Nr 24/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od
9 grudnia 2016 r. do 19 stycznia 2017 r. /BRZ-312/17/.

12. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
13. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
14. Zamjcnięcie obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęły dwa projekty
uchwał Rady Powiatu Pmszkowskiego złożone przez grupę radnych Powiatu
Pruszkowskiego. Projekty uchwał wpłynęły już po zatwierdzeniu porządku obrad i rozesłaniu
do radnych.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do mec. Adama
Bieftkowskiego z prośbą o przedstawienie dalszą kolejności działań.
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Mec. Adam Bieńkowski Wjaśnił dalsze działania związane z uchwałami

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad
poprzez wprowadzenie do porządku punktu 7 o treści - Podjęcie uchwały w sprawie
powierzenia Gminie Nadarzyn zadań z zakresu założenia i prowadzenia Liceum
Ogólnokształcącego z siedzibą w Nadarzynie /BRZ-316/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu 7. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia
Gminie Nadarzyn zadań z zakresu założenia i prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego
z siedzibą w Nadarzynie /BRZ-316/1 7/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania Drz
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za

Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane 0

Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołaś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Szczegóły głosowania
Za
żi
Za
Za

l Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Kr?lylztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdza, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 7. Podjęcie uchwali' w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn
zadań zzakresu założenia i prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą
w Nadarzynie /BRZ-316/17/.
Numeracja punktów uległa zmianie odpowiednio.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad
poprzez wprowadzenie do porządku punktu 8 o treści - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia
planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół spec:walnych na terenie Powiatu
Pruszkowskiego/BRZ-317/17/.

Radna Maria Makowski Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu
sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych na terenie Powiatu
Pruszkowskiego/BRZ-317/17/.
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Wyniki głosowania
W ,niku głosowania
Liczba ut)rawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Głosy wst U

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bever
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzezinski
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D .ura
Karolina Gawkowska

GołośMal
}bskiGrzegorz Jast

Magdalena Karoiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur Swiercz

Za
Przeciw
Za
Za
Ws' .u

Przeciw
Za
Za
Przeciw
Przeciw
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdza, że porządek obrad został
uzupelniony o punkt 8. Podjęcie uchwali' w sprawie ustalenia planu sieci publicznych
szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych na terenie Powiatu Pruszkowskiego
/BRZ-317/17/.

Numerac:ja punktów uległa zmianie odpowiednio.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek o zmianę
porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku punktu 13 o treści - Podjęcie uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-315/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddaje pod głosowanie uzupełnienie
porządku obrad o punkt 1 3 Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi/BRZ-2315/17/

Wyniki głosowania
lku głosowaniaW

Liczba ut)rawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Głosy wstrz U

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska

Za
Za
Za
Za
Za

Janusz Rajkowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechow$Ęą

Za
Za
Za
Za
Za
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GołośMaks
)bskiGrzegorz Jast

Magdalena -iniak
na KlimaszewskaKat

leszka KuźmińskaA
Maria Makowska

Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdza, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 13 Podjęcie uchwali' w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-315/17/.
Numeracja punktów uległa zmianie odpowiednio.

Porzadek obrad DO zmianach:
1. otwarcie XXIX sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXVlll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-308/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania
finansowego SPZ ZOZ w Pruszkowie za 2016 r. /BRZ-309/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn zadań z zakresu założenia
i prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą w Nadarzynie /BRZ-316/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół
ponadgimnazjalnych oraz szkół spec:walnych na terenie Powiatu Pruszkowskiego
mRZ-317/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły l stopnia i włączenia jej
do Zespołu Szkół im. Fridljofa Nansena w Piastowie /BRZ-310/17/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą -- Prawo
oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych.
/BRZ-311/17/.

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego
na 2017 rok /BRZ-313/17/.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komigi Rewizgnel Rady
Powiatu Pruszkowskiego na 2017 rok /BRZ-314/17/.

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-315/17/.
14. Informacja Nr 24/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od

9 grudnia 2016 r. do 19 stycznia 2017 r. /BRZ-312/17/.
15. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
16. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
17. Zam](nięcie obrad.

6

7

8

9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3
Radny Maksym Gołoś Starosta zgłosił wniosek o przerwę.
O godz. 17:30 Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
O godz. 18:00 Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady wznowiła sega i poinfomlowała,
że kolejnym punktem porządku jest Prź;#ęc/e pro/oko/z/ z m777 Se.g/ .Rady Pow/afu
Pruszkowskiego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem
uwag oraz nie słysząc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XXVlll Sesji Rady
Powiatu Pruszkowskiego zostaje przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 i przystąpiła
do realizaclji punktu 5.

Radna Maria Makowska Przuvodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po ząd\(u \est Podjęcie uchwali Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zntian do uchu,aW
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na lok 201 7 /BRZ-308/1 71.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokolu.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie proponowanych zmian.

Radny Maksym Gołoś Starosta przedstawił zaproponowane zmiany wraz z autopoprawka

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komigi merytorycznych Rady.

Opinie komisji.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-308/17 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrmvia i Spraw Społecznych
poinfomlował, poinformował, że projekt uchwały BRZ-308/17 został zaopiniowany przez
członków komiqi pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego
na rok 2017.

Wyniki głosowania
W iku głosowania
Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymŃące się
Głosy nieoddane

27
0
0

0
Liczba nieobecnych 0
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XX]X/225/2017 )v sprawie zmian do uchwali' w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makmvska Przuvodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przystąpiła
do realizacji punktu 6.

Ad. 6
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym
porządku jest podyęc/e uc/zu'aO w spraw/e wyboru/ ó/eg/ego /ewżden/a do
sprawozdania .finansowego SPZ ZOZ w Pruszkou'ie za 201 6 r./BRZ-309/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

punktem
badania

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
przedstawienie pr(jektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś poprosił Panią Ewę Borodzicz Członka Zarządu o omówienie
uchwały, która powiedziała, że Dyrektor SPZ ZOZ po rozeznaniu rynku rekomenduje firmę
przeprowadzający audyt w ubiegłym roku. Firma ta przedstawiła najkorzystniejszą ofertę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komiqi merytorycznych Rady.

Ot)inie komisji.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-309/17 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.
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Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Za

Za
Za
Za
Za



Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały BRZ-309/17 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego SPZ ZOZ
w Pmszkowie za 2016 r.

Wyniki głosowania
W ku głosowania
Liczba ut)rawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głos rzeciw
Gło: ws' U

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dvmura
Karolina Gawkowska
M Gołoś
Grzegorz Jastrzębski

iniakMagdalena K
Katarzvna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

zbi .iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala
nr XXIX/226/2017 w sprmvie wyboru biegłego rewidenta do badania sprawozdania
finansowego SPZ ZOZ w Pruszkowie za 2016 r. została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)irząd\.u \est Podjęcie uchwał w spraw'ie powierzenia Gminie Nadarzyn zctdań z zakresu
założenia i prowadzenia Liceutn Ogólnokształcącego z siedzibą w Nadarzynie /BRZ-316/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Radną Agnieszkę Kuźmińską
o przedstawienie uzasadnienia inicjatywy radnych.

Radna Agnieszka Kuźmińska zaapelowała o podjęcie uchwały, ponieważ zmiany w prawie
oświatowym narzucają określone terminy przez co sprawa jest bardzo pilna. Rozmowy
i korespondencja między Zarządem a Wójtem Gminy Nadarzyn były prowadzone od jakiegoś
czasu, ale bez ostatecznego porozumienia. Po podjęciu tej uchwały organy wykonawcze będą
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mogły podpisać właściwe porozumienie, którego propozycję dołączono do wniosku
z inicjatywą uchwałodawczą. Szkoła powstanie na majątku gminy, a Gmina Nadarzyn
deklaruje finansowanie liceum z subwencji i środków własnych. Jest to bardzo cenna
inic:jatywa, poparta również przez mieszkańców. Gmina ma potencjał i uważa, że mimo
że Nadarzynjest wsią, zasługuje na to żeby miał liceum.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta poinformował, że biorąc pod uwagę nadrzędną
wartość w postaci inicljatywy społecznej i podjętą uchwałę Rady Gminy Nadarzyn w sprawie
przyjęcia zadań pozostających we właściwości Powiatu Pruszkowskiego z zakresu założenia
i prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą w Nadarzynie, Zarząd Powiatu,
ponownie zajmując się projektem uchwały, opiniuje pozytywme projekt złożony przez gmpę
radnych. Warunkiem założenia i prowadzenia liceum jest zawarcie odpowiedniego
porozumienia między gminą a powiatem, określającego w szczególności warunki, na jakich
przekazanie tego zadania na nastąpić. Wicestarosta odczytał uchwałę nr 163/1356/2017
Zarządu Powiatu Pruszkowskiego z dnia 7 lutego 2017 r. w sprawie ponownej opinii do
projektu uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn
zadań z zakresu założenia i prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą
w Nadarzynie.

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady zaproponowała zabranie głosu w tej
sprawie przez przedstawiciel i klubu radnych PiS i PO.

W imieniu klubu radnych PiS Radny Dariusz Nowak powiedział, że Gmina Nadarzyn
zasługuje na to żeby w gminie było liceum i apeluje o głosowanie za podjęciem tej uchwały.

W imieniu klubu radnych PO Radna Zdzisława Zielińska powiedziała, że członkowie klubu
radnych PO byli w grupie inicjatywnej i cieszy się, że radni działają ponad podziałami
w sprawach istotnych dla tak dużej grupy społecznej. Wierzy w to, że będzie to wzorcowe
liceum

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę
Głosów w dyskuqi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komigi merytorycznych Rady.

Opinie komisji:
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca K.omisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały BRZ-316/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały
w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn zadań z zakresu założenia i prowadzenia Liceum
Ogólnokształcącego z siedzibą w Nadarzynie /BRZ-316/17/.

Wyniki głosowania
W .iku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych

Głosy za
Głosy przeciw
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Liczba nieobecnvch Głosy wstrzymuiące si
Głosy nieoddane

()

()

Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za
Za
Za
Za
Za
Za

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D .ura
Karolina Gawkowska

GołośMal
Grzegorz Jast )bski
Magdalena K -iniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiiliski
Janusz Raikowski
Krz\rsztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur wiersz

r'=

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIX/227/2017 w spra)vie powierzenia Gminie Nadarzyn zadań z zakresu założenia
i prowadzenia Liceum Ogólnokształcącego z siedzibą w Nadarzynie została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do realizacji
punktu 8.

Ad. 8
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
polką(olku \est Podjęcie uchwali w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół
ponadgimtlazjatnych oraz szkół specjalnych na terenie Powiatu Pruszkov,skiego
/BRZ-3} 7/1 7/.

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła przedstawiciela grupy radnych
inicjatorów o omówienie projektu uchwały.

Radna Agnieszka Kuźmińska poinfomlowała, że jest to projekt pozwalający na
wprowadzenie do planu sieci szkół w Powiecie Pruszkowskim Liceum Ogólnokształcącego
w Nadarzynie w obecnym stanie prawnym.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta poinformował, że ponieważ w punkcie 10 odbędzie
się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą --
Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych /BRZ-311/17/,
do której autopoprawkę zostanie wprowadzone Liceum Ogólnokształcące w Nadarzynie,
proponuje o odrzucenie tą uchwały.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę
Głosów w dyskusji nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komigi merytorycznych Rady.

Opinie komisji.
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca K.omisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały Z?RZ-3/ 7// 7 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szl(ół ponadgimnazjalnych oraz szkół
specjalnych na terenie Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-317/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania odrzucono
Liczba ut)rawnionvch 1 27
Liczba obecnych [ąZ
Liczba nieobecnvch lO

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymują1le si
Głosy nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksvm Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Przeciw
Przeciw
Przeciw
Przeciw
Za
Za
Za
Przeciw
Za
Przeciw
Przeciw
Za
Przeciw

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiilski
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smoleńska

Za
Przeciw
Przeciw
Za
Przeciw
Przeciw
Za

Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława liwińska
Artur Swiercz

Za
Przeciw
Przeciw

Przeciw
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała w sprawie
ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych na
terenie Powiatu Pruszkowskiego nie została podjęta.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do realizac=ji

punktu 9.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potvąd\.u \est po(8ęcie uchwał w sprawie utworzenia Branżowej Szkod l stopnia i włączenia
jej do Zespołu Szkół im. Fridtjoja Nansena w Piastowie/BRZ-310/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad 9
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie punktu, który przekazał głos Pani Małgorzacie Kucharskiel Naczelnikowi
Wydziału Edukacji i Sportu.

Małgorzata Kucharska Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała,
że w Zespole Szkół im. F. Nansena w Piastowie, już drugi rok nie będzie naboru do klas
Liceum Ogólnokształcącego, w związku z brakiem zainteresowania wśród uczniów.
Ze względu na duże zapotrzebowanie na szkoły zawodowe, Dyrektor zespołu wystąpiła do
Zarządu o utworzenie zasadniczą szkoły zawodowej. Załącznikiem do uchwały jest akt
założycielski i statut szkoły. Od września otwarta będzie jedna klasa wielozawodowa
z zawodami: cukiemik, mechanik precyzyjny, piekarz, sprzedawca, stolarz, ślusarz.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komigi merytorycznych Rady.

Opinie komisji:
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały Z?7?Z-3/0// 7 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie utworzenia Branżową Szkoli' l stopnia i włączenia jd do Zespołu Szkół
im. Fridtjofa Nansena w Piastowie /BRZ-310/17/.

Wyniki głosowania

Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych l27
Liczba obecnych 1 27

Liczba nieobecnych IO

Głosy za
Głosy przeciw

Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

26

Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dvmura
Karolina Gawkowska
Maksvm Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Mggśialępą Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska

Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieoddan
Za
Za
Za
Za
Za
ZaJ
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIX/228/2017 w sprawie utworzenia Branżowej Szkoli' l stopnia i włączenia jej do
Zespołu Szkół im. Fridtjofa Nansena w Piastowie została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przeszła do realizacji
punktu lO.

f3.Ue l \J

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
)o nądku \est podjęcie tłchn'aW w spł'au'ie projektu dostosowania sieci szkół

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, u'pro%'adzonego ustawą
PrctxĄ'o oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych/BRZ-311/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu, który przekazał głos Pani Małgorzacie Kucharskią Naczelnikowi
Wydziału Edukaqi i Sportu, aby przedstawiła uchwałę wraz z autopoprawka.

Malgorzata Kucharska Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała,
że uchwała posiada trzy załączniki. W związku z podjętą wcześniej uchwałą w sprawie
powierzenia Gminie Nadarzyn zadań z zakresu założenia i prowadzenia Liceum
Ogólnokształcącego z siedzibą w Nadarzynie wprowadzamy następujące autopoprawki:

w załączniku nr l do uchwały dodajemy w tabeli pozycję 16 w brzmieniu: w kolumnie
Typ szkoły - ,,publiczne trzyletnie liceum ogólnokształcące", w kolumnie Nazwa
szkoły -- ,,Liceum Ogólnokształcące", w kolumme Siedziba szkoły ,,05-830
Nadarzyn ul. Zółwińska 41", w kolumnie Organ prowadzący -- ,,Gmina Nadarzyn",
w kolumnie Uwagi o organizacji -- ,,Liceum Ogólnokształcące utworzone
z dn. 01 .09.2017 r. na podstawie porozumienia z Gminą Nadarzyn";
w załączniku nr 3 do uchwały doddemy w tabeli pozycję 1 8 w brzmieniu: w kolumnie
Typ szkoły - ,,publiczne trzyletnie liceum ogólnokształcące", w kolumnie Nazwa
szkoły ,,Liceum Ogólnokształcące", w kolumnie Siedziba szkoły -- ,,05-830
Nadarzyn ul. Zółwińska 41", w kolumme Organ prowadzący ,,Gmina Nadarzyn",
w kolumnie Uwagi o organizaqi -- ,,do 3-letniego liceum ogólnokształcącego ostatni
nabór na r. szk. 2019-2020":

Ponadto zgłosiła kosmetyczne autopoprawki:
w załączaniu nr 2 w pozyc:ji 1, w kolumnie: Uwagi o organizacji szkół zamiast ,,W r.
szk. 2019/2010 klasy 1-111 branżowej szkoły l stopnia" otrzymuje brzmienie: ,,w r. szk.
2019/2020 klasy l-Tll branżowej szkoły l stopnia";
w załączaniu nr 2 w pozycji 4, w kolumnie: Uwagi o organizacji szkół zamiast ,,W r.
szk. 2019/2010 klasy 1-111 branżowej szkoły l stopnia" otrzymuje brzmienie: ,,W r.
szk. 2019/2020 klasy 1-111 branżowej szkoły l stopnia";

l

2

3

4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję
Głosów w dyskusji nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi
merytorycznych.
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Opinie komisji:

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały Z?.RZ.3//// 7 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą -- Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół
ponadpodstawowych i specjalnych/BRZ-311/17/.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Gło za
Głos' rzeciw
Głosy wstrzl U

Głosy nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław D ura
Karolina Gawkowska

GołaśMaks
Grzegorz JastJ :boki

-iniakMagdalena K
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za
Za

Za
Za
Za
Za

zbi iew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Rajkowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska

liwińskaMirosława
Artur Swiercz

Za

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Za

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIX/229/2017 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą -- Prawo oświatowe
oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady udzieliła głosu przedstawicielowi
Komitetu Inicjatywa dla LO w Nadarzynie Panu Dariuszowi Zwolińskiemu.

Pan Dariusz Zwoliński przedstawiciel Komitetu Inicjatywa dla LO w Nadarzynie
podziękował radzie za jednomyślne decyzję, a szczególnie ośmiu radnym, którzy wystąpili
z inicjatywą i od początku wspierali mieszkańców. Powiedział, że ,,to co piękne rodzi się
w bólach" i wyraził nadzidę że liceum w Nadarzynie będzie piękne. Podziękował również
mieszkańcom zaangażowanym w sprawę.

Radny Mirosław Chmielewski powiedział że zagłosował przeciw utworzeniu liceum
z dwóch powodów: że tylko jedna gmina nie będzie posiadała liceum -- Gmina Raszyn,
a ponadto poprosił żeby jego głos był mobilizację dla Gminy Nadarzyn.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przeszła
do punktu ll.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po zaba\cu \esi podjęcie uctiwaW w spraw'ie zchn'ałettia planu pracy Rady Powiatu
Pruszkowskiego rta 201 7 t'ok /BRZ-313/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad 11

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskusji nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komigi
merytorycznych.

Opinia komisji.
Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że projekt uchwały .B.RZ.3/3//7 został przez członków
komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Pra)va poinformowała, że projekt uchwały .B.RZ.3/3// 7 został
przez członków komigi zaopiniowany pozytywne.

Radna Magdalena Karpiniak Przewodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa
poinformowała, że projekt uchwały Z?.RZ.3/3// 7 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały Z?.RZ.3/3// 7 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego,
Administracji i Prawa poinformowała, że projekt uchwały Z?RZ.3/3//7 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywne.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie uch'a,alenia planu pracy Rady Powiatu Pruszkowskiego na 201 7 rok /BRZ-313/1 7/.

Wyniki głosowania
lku głosowaniaW

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosv za
Głos rzeciw
Głosy w: .ul ące si

Głosy nieoddane
Szc ióły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiilski
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